
Göteborgs Bridgefiirb and 2022-23

Protokoll fran Styrelsemöte nr 7

Plats: Bridgens Hus i Högsbo

Tid: Mandagen den 14 augusti 2023.

N?irvarande styrelseledamöter: Ordf. Gunnar Östgård Olsson, Alf Börjesson, Tomas Andgren,

Birgitta Lagnell. Gunnel Montgomery och Paul Jigberg.

1. Mötets öppnande

Gunnar öppnade mötet och hiilsade allavälkomna.

2.Yal av Justerare

Gunnel valdes att jiimte ordfiiranden justera protokollet.

3. Adjungeringar

Inga adjungeringar.

4. Dagordning

Gunnars ftirslag till dagordning godkiindes.

5. Föregående mötes protokoll
Föregående mötesprotokoll godkiindes och lades till handlingarna.

6. Rapporter

Allmrint. Gunnar berättade, att ftinsterputsningen i Bridgens Hus hade gättbra.
Ekonomi. Ekonomin iir under kontroll med ett litet överskou.

Tdvlingskommittön. Alf skickar med Gunnars hjälp ut en inbjudan till Höstlövet (silver- och

bronsbarometer), som går till alla medlemmar. Calle Ek tff hand om silvertävlingen och
Göran Östberg sköter bronstiivlingen.
Alf skickar ut inbjudan angående Kamras Minne till elitspelare utanftir GBF.
Birgitta kontaltar S:t Erik och kollar om de kan arrangera en tiivling i samarbete med Rolfs
Flyg och buss.

Gunnar kontaktar Björn Sörling och ber honom ta hand om Ligan i höst. Papekar också vikten
av att lagen kommer i"räfil" division. Resultaten från tävlingarna bör om möjligt synliggöras

bättre. Eventuellt på någon av våra TV-skåirmar.

Robert återkommer med ftirslag till tävlingsbestiimmelser.

Vi bör se över arvoden till tiivlingsledare och snegla på vad som åir vanligt i övriga Sverige.

Tomas foreslog att vi bör ha kval till DMJag under höst och tidig vår. Detta kval lorläggs
liimpligen till tisdagskvällar då vi inte har ligaspel.

Bridgens Hus.Mattor och övriga golv kommer att rengöras ftire den allmåinna höststarten
börjar.
Informationfrån,SBF. Seniorkommittdn har inte haft något möte. Birgiua ombads ta kontakt
med Britt-Marie Waborn på Albrekts i Varberg och fa tips om hur man kan fä SlSU-bidrag.

7 Pratbridge
Intresse finns, men det åir tyviirr inte stort. Det är muntliga kontakter, som har gett bäst

resultat. Det betonades att slussningen av nya spelare från kurser till tävlingsspel iir av största

vikt.



B. Besök på klubbar utanftir Bridgens Hus

Flera besök har gjorts, men några återstår.

9. Underhållsplan
Vi behöver ta fram en underhållsplan ftir Bridgens Hus. Paul tar i samråd med Jan Jensen tag i
detta. Gunnar tar ett initiativ till ett diskussionsmöte om detta.

10. Matt-tvällardagi Bridgens Hus

Skall genomfi)ras under helgen 18-20 augusti. Birgitta, Gunnar och Paul hjälper till att ställa i
ordning bord och stolar på morgonen2llS.

1 1. Fler lagtävlingar

Vi behöver affangera lagtävlingar på de tisdagar, niir vi inte har något ligaspel. Gunnar kollar
med Calle Ek om han kan åta sig att genomftira "Board a match", som tidigare arrangerades

av Bohus.

12. Ersättningskrav från BK Lejonet
Det har skett en ftir stor debitering av hyran till rubricerade klubb. Kreditering kommer att
ske.

1 3. Introduktions-medlemmar

Vi vill garna attnya spelare er§uds att bli introduktionsmedlemmar tidigt, men det innebär att
de behöver söka medlemskap i en bridgeklubb. Gunnel och Birgitta for en dialog med Arne
Larsson.

14. Bristande intresse for att hjälpa till
Gunnar har efterlyst l1iälp med att renovera toaletterna i Bridgens Hus, men intresset har
hittills varit svalt. Han beklagade detta.

15. Övriga frågor
Vikten av aff. få nyutbildade spelare att börja spela på klubbar diskuterades.

Nästa möte

Planeras till tisdagen 12 september.

Gunnar avslutade mötet och tackade de nåirvarande fiir visat intresse.
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